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Graag wil ik u laten weten dat wij op aanraden van de wethouder deze bijeenkomst hebben 

georganiseerd. 

Er is een externs bedrijf aan het notuleren geweest. Hierin is dus niets gemanipuleerd. 

De Stichting Nekkerzoom hebben wij een week voor de bijeenkomst gesproken in Kavel 2 

(op neutraal terrein). Alle omwonenden van het fort zijn uitgenodigd geweest. 

Vertrouwende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, verblijf ik, 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Eveline Colijn | General Manager 

 

 
 
 


